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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 6/05 w dniu  17 maja 2005 r. 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

   
2. Kontrola dotacji za 2004 r GKS „WybrzeŜe” Objazda 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodnic zył Wiesław Kurowski  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy cały  skład Komisji . 
Przewodniczący Komisji zaproponował w/w zmiany do 
porządku obrad. W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  
przy 4  głosach „za” przyjęła w/w porządek obrad . 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
 
Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
 

 
    

Przewodniczący  Komisji Wiesław Kurowski   poddał pod 
głosowanie: 
 
 

Protokół Nr 5/2005 z dnia 21 kwietnia 200 5 r 
  

 

 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  
Protokół Nr 5/2005 bez uwag.  
 
 
 

 
Ad. 4. Kont rola dotacji za 2004 r GKS  „WybrzeŜe” Objazda 
 
 

 Zgodnie z porządkiem obrad Komisja dokonała kontroli  
dotacji za 2004 r Gminnego Klubu Sportowego 
„WybrzeŜe” Objazda 
 
Na powyŜszą okoliczność został spisany odrębny 
protokół. 
 
 
 

Ad. 3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski: 
 

 
 

Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski 
 - przedstawił następujące pismo skierowane na Komisje przez 
Przewodniczącego Rady Gminy: 

 
 
Skarga Pana /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie 
do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/   
- dot.  zarzutów w zakresie  negatywnej działalności  Wójta  
 
 
Po zapoznaniu się z pisemną odpowiedzią Urzędu Gminy 
podpisaną przez  pracownika merytorycznego Pani ą 
Małgorzatę Mikołajczak – Paszczyk  w spr. 
poszczególnych decyzji  zawartych w skardze  Pana 
/*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/  Komisja proponuje 
Przewodniczącemu Rady Gminy przesłanie kserokopii 
pisma wyjaśniającego o słuszności wydanych decyzji.  
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Sprawa ustalenia wspólnej polityki w zakresie dalsz ego 
funkcjonowania  PKP  
 
 
Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 
 
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 

o godz. 13 30 
 zamknął obrady Komisji. 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz               WIESŁAW  KUROWSKI 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 


